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Abstract (en)
The desk has an obliquely adjustable worktop (3) which is attached in the region of its front edge to the body (2) of the desk on a swivel axle (5)
extending parallel to said front edge. Situated behind the worktop (3) there is a shelf board (11). The shelf board (11) is attached to the rear edge
of the worktop (3) on an attachment axle (12). Furthermore, a support device (15) for the shelf board (11) is attached, on the one hand, to the shelf
board (11) and, on the other hand, to the body (2) via an axis of rotation (17 and 18 respectively) in each case. The swivel axle (5), the attachment
axle (12) and the two axes (17, 18) of rotation form a joint parallelogram, the connection line between the swivel axle (5) and the attachment axle
(12) and the connection line between the axes (17, 18) of rotation being of equal length and parallel. The connection line between the swivel axle (5)
and the axis (18) of rotation and the connection line between the attachment axle (12) and the axis (17) of rotation are likewise of equal length and
parallel. The shelf board (11) is situated in a lower horizontal position when the worktop (3) is horizontal and in a raised horizontal position when the
worktop (3) is in an oblique position. <IMAGE>

Abstract (de)
Es handelt sich um einen Schreibtisch mit einer schrägstellbaren Arbeitsplatte (3) die im Bereich ihrer Vorderkante an einer parallel hierzu
verlaufenden Schwenkachse (5) am Schreibtischkorpus (2) angelenkt ist. Hinter der Arbeitsplatte (3) befindet sich ein Ablagebrett (11). Das
Ablagebrett (11) ist an der Hinterkante der Arbeitsplatte (3) an einer Anlenkachse (12) angelenkt. Ferner ist eine Stützeinrichtung (15) für das
Ablagebrett (11) einerseits am Ablagebrett (11) und andererseits am Korpus (2) über jeweils eine Drehachse (17 bzw. 18) angelenkt. Die
Schwenkachse (5), die Anlenkachse (12) und die beiden Drehachsen (17, 18) bilden ein Gelenkparallelogramm, wobei die Verbindungslinie
zwischen der der Schwenkachse (5) und der Anlenkachse (12) sowie die Verbindungslinie zwischen den Drehachsen (17, 18) gleich lang und
parallel sind. Ebenfalls gleich lang und prallel sind die Verbindungslinie zwischen der Schwenkachse (5) und der Drehachse (18) sowie die
Verbindungslinie zwischen der Anlenkachse (12) und der Drehachse (17). Das Ablagebrett (11) befindet sich bei horizontaler Arbeitsplatte (3) in
einer unteren und bei schräger Arbeitsplatte (3) in einer hochgehobenen Horizontallage.
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